
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, May 14, 2023 

MESSAGE: God makes David King 

PASSAGE: II Samuel 1:1-2:7  

PRINCIPLE: God supports those who act with integrity. 

ASK YOUR CHILD:  Why did David kill the Amalekite?  Who did David weep for?  After 

David wept and fasted, how did he keep grieving?  Why was it important for Israel to 

remember this sad day?  How did David know what to do next?  Why did David honor 

the men of Jabesh-gilead?  What did David do when his enemies Abner and Ishbosheth 

were murdered?     

APPLY:  Have you experienced the death of a friend, family member or pet?  Talk about 

the sadness that comes with death. Should you rejoice when bad things happen to 

your enemies?  Why is it wrong to rejoice over anyone’s death?  Should you rejoice in 

God’s justice?  Have you ever had to wait a long time for something you really wanted?  

Was it difficult?  Why is it important to patiently wait for God’s timing?            

以下是 2023 年 5 月 14 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 神使大衛為王 

經文: 撒母耳記下 1:1–2:7 

信念: 神保守正直的人 

向你子女問:  為什麼大衛殺那些亞瑪力人?  大衛為誰哭號?  大衛哭號

和禁食之後，他怎樣繼續悲傷?  為什麼以色列人需要牢記這悲哀的一日

?  大衛怎樣知道下一步應怎樣做?  為什麼大衛尊重基列雅比人?  當大衛

的敵人押尼珥和伊施波設被殺時，大衛作什麼? 

 

應用:  你曾經歷過朋友、家人或寵物的死亡?  請形容死亡所帶來的悲

傷。當壞事發生在你敵人身上時，你應否歡喜?  為什麼你因敵人死而歡

喜，是不正當?  你應該因為神的公平而歡欣嗎?  為了一些你非常渴求的

東西，你曾否要等了一段很長的時間? 是否困難?  為什麼以忍耐來等待

神的時間，是那麼重要? 
 


